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Sande 02/03-2024 

 

For et fantastisk spennende år for fotballen i Sande������ 

Fotballgruppa har 478 medlemmer. 97 kvinner og 381 menn. Vi har hatt 25 påmeldte lag. 17 i 
barnefotballen, 6 i ungdomsfotballen, 2 i seniorfotballen samt et lag for tilrettelagt fotball som også 
er en egen gruppe i Sande Sportsklubb. Det har vært 6 påmeldte lag i jentefotballen hvor to er Futsal. 

Fotballgruppas organisasjon har i løpet av året fortsatt å vokse. Det er blitt flere voksne som har 
engasjert seg. Gjennom våre felles klubbmøter har det kommet fler og fler deltagere gjennom året. 
Både faglige og sosiale samlinger har gjort noe med fotballgruppa og samholdet i denne. Styret i 
fotballgruppa vil legge til rette for flere arenaer der fotballens medlemmer kan bygge Sande 
Sportsklubb fotball fremover. 

Gjennomføring med utbygging av Sande Idrettspark ble startet våren 2024 med Kjeldaas som total 
entreprenør og Trigonor som leverandør og montasje på leke- og treningsapparater. 
Kunstgressbanen skulle opprinnelig stå ferdig til høstferie, men det ble dessverre noen utfordringer 
knyttet til grunnarbeider som utsatte fremdriften. Utfordringene og årsakene vil ikke innebære noe 
risiko for SSK utover utsatt fremdrift og overlevering av anlegget som per nå er satt til 16 juni 2025. 
Til nå er betalinger til entreprenør blitt utbetalt av EK og spillemidler, men det vil være behov for 
låneopptrekk når arbeidene starter igjen. 

Sande Sportsklubb Fotball har de siste to årene jobbet med sertifiseringssystemet Kvalitetsklubb. 
Kvalitetsklubb er et sterkt verktøy for bedre og mer forutsigbar drift av klubb. Det har blitt gjort en 
kjempejobb fra fotballstyret for å få dette på plass. Kretsen har vært en stor pådriver og hjelp i denne 
prosessen. Det var stor stemning på klubbhuset når vi feiret og markerte sertifiseringen i 
begynnelsen av desember. 

Fotballederne i Nordre Sande og Sande Sportsklubb startet uformelle samtaler i 2023 om et mulig 
samarbeid for å opprettholde lag i ungdomsfotballen. Vi startet forsiktige samtaler med egne 
tillitsvalgte i respektive klubber og opplevde et unisont JA til videre diskusjon da «alle» ville se 
fremover og se etter nye muligheter for flere ungdommer i fotballen. Det siste året har det vært satt 
ned en forhandlingsgruppe i begge klubber som har sett på muligheten av et konkret samarbeid. 
Etter mange gode møter har klubbene blitt enig om en treårig samarbeidsavtale om samarbeidslag i 
ungdomsfotballen. Avtalen er basert på flest mulig, lengst mulig, best mulig. Avtalen ble signert 
mellom de to fotballederne i februar 2025 

Det har gjennom 2024 blitt jobbet godt med det sportslige i fotballgruppa. Det har både vært jobbet 
med strategiplan og sportsplan gjennom kvalitetsklubb. Det er jobbet godt med kvalitet i gruppa og 
nå i begynnelsen består sportslig utvalg av 8 personer noe som spillere, trenere, lagledere og foreldre 
vil merke på en positiv måte. I tillegg gleder sportslig leder og utvalg seg veldig til å flytte «hjem» til 
Dyegata i 2025. Sommeren 2024 mistet vi to årskull i ungdomsfotballen for guttene. Heldigvis kom 
mange av guttene fra 2008 tilbake gjennom samarbeidslag med Nordre Sande. I tillegg kom hele 



 
2007 generasjonen tilbake før jul og ble vårt andre juniorlag for sesongen 2025. Dessverre ble også et 
av de to samarbeidslagene på jentesiden oppløst i løpet av sesongen. Jentefotballen må løftes i 
klubben vår og forarbeidet til en egen jenteplan er i gang. 

Det har i 2024 vært forsøkt å sette opp trenerkurs lokalt. Utfordringer med å få nok påmeldte har 
gjort at vi i istedenfor, har samarbeidet med Glassverket om å sende trenere fra Sande på kurs der. I 
tillegg er det satt opp videreføring av kurset del 2 i mars som flere av våre trenere skal delta på. 
Lokalt har vi dratt nytte av UEFA B lisensen som Ørjan gjennomførte i 2024, da han nå har ansvaret 
for intern kursing individuelt for flere av våre trenere.  

Vi gjennomførte i november en trivselsundersøkelse. En del rot i medlemslister ved innsending bidro 
til at svar prosenten vår var ganske lav, men av de 95 svarene vi fikk igjen er folk jevnt over veldig 
fornøyd. Særlig med trenerne våre, der skårer vi over gjennomsnittet. Ellers får vi tilbakemelding om 
kommunikasjon og banefasiliteter som bør utbedres, er arbeid vi er kjent med at vi må gjøre og som 
er mål i 2025.  

Fokus på å få til flere arenaer for trenere og lagledere for å skape samhold. Også fokus på å gi noe 
tilbake til trenerne som takk for deres innsats frivillig med å gi de treningsutstyr fra klubben til eget 
bruk. Fokus på videreføring av slike møter og samlings arenaer også i året som kommer.  

Vi har fått en bedre oversikt over politiattester og fått inn mange politiattester som har manglet�� 

Klubben har hatt 20 aktive klubbdommere dette året. Til årets Sande SK cup bidro 10 av spiller på G 
12 som dommere slik at kampene ble utført på glimrende måte, med tett oppfølging av trener Chriss 
Myrbråten ����������������������Årets sesong med våre klubbdommere ble godt gjennomført med mange gode 
prestasjoner����������������������god veiledning og oppfølging av vår dommeransvarlig Tore Remi. Noel Hellesø, Synne 
B Johansen og Even Stensrud gikk NFF rekruttkurs.  

Alle skal med. Vi tilrettelegger for at flest mulig kan delta i Sande SK fotball. Sørger for å gi 
informasjon om at alle med utfordrende økonomi kan søke kommunens Fritidskassen om dekking av 
treningsavgift. Klubben har lager for utstyr til fotball som gis bort eller til utlån på klubbhuset. Bidrar 
til å søke div støtteordninger for deltagelse i cup, treningssamlinger (sosialt og sportslig), fotballskole 
og klubbtøy����������������������Godt samarbeid med Sande Frivilligsentral. 

I påvente av et nytt flott anlegg i Dyegata, og mens arbeidene der pågikk, ble det i september avholdt 
Sande sk cup på kunstgressbanen ved Sandehallen. Selv om vi endret lokasjon, fikk vi avholdt cup for 
3 er og 5 er fotball med hele 350 barn i spill på banene. Kiosken i Sandehallen var i sving og vi hadde 
telt ute med salg av hamburgere. I tillegg hadde vi loddsalg og salg av trikseballer som ble godt tatt 
imot.Vi er veldig fornøyde med hvordan dagen ble gjennomført og ser frem til å avholde fotballcup 
på et splitter nytt anlegg høsten 2025. 

Vi hadde en målsetning om ingen negative hendelser i sesongen 2024. Det ble innfridd. Vi hadde en 
negativ hendelse, men etter en grundig gjennomgang sammen med kretsen slo vi fast at hendelsen 
ikke ble negativt påvirket av våre tillitsvalgte. Vi fortsetter arbeidet med Fair play, både på 
hjemmebane og bortebane. 

Økonomisk har året godt bra og vi fikk et overskudd på 1 104 526,- Årsaken til dette er at bygging av 
Sande Idrettspark er underveis og at noen midler er forskuttert  



 
Tove Teien og Knut Anders Berg deltok på NFF Buskerud sitt kretsting. Knut Anders Berg deltok på 
NFF sitt forbundsting 

Vi har totalt 78 frivillige voksne som gjør en fantastisk innsats for lag og klubb���� 

Styret har endret litt sammensetning i løpet av året, men består nå av følgende personer i følgende 
roller: 

 Arrangementsansvarlig:  Jeanette Østby 

 Anleggsansvarlig:   Kristoffer Høydal 

 Sekretær/politiattest ansvarlig:  Christine Aannestad 

 Styremedlem/trenerutvikler  Linn Merethe Lunde 

 Materialforvalter/Fiksansvarlig:  Jonas Malmros 

 Kasserer:    Anita Galleberg 

 Samfunnsansvarlig:   Tove Teien 

 Sportslig leder:    Ørjan Milhahn 

 Nestleder:    Christian Molt Rise 

 Leder:      Knut Anders Berg 

Det hersker full likestilling i fotballstyret������ 

Det har vært avholdt 11 styremøter i løpet av 2024. 

 

Knut Anders Berg 

Leder, fotballstyret 


